
                                                    Zápisnica 
                                                  č. 7 

 
zo zasadnutia Komisie sociálnych vecí a komunitného rozvoja 

zo dňa 23.04.2025 
 
 
 
Prítomní: Ing. Veronika Hagovská (predsedníčka komisie), Mgr. Petra Mitašíková, PhD., 
(podpredsedníčka komisie), Tamara Filadelfiová (tajomníčka komisie) a členovia komisie: Mgr. 
Monika Dobrovodská, MUDr. Elena Harmaňošová, Mgr. Dagmar Vatolíková, PhD., Gabriela 
Zacharová. 
Ospravedlnení: Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Mária Šimončičová, MUDr. Mária Vidošovičová, 
Mgr. Martin Benkovič. 
 
Program zasadnutia: 
 
1.) Otvorenie zasadnutia 
2.) Sumarizácia rozpracovaných úloh 
3.) Žiadosti o jednorazové finančné príspevky v núdzi  
4.) Žiadosti o predĺženie nájomných zmlúv na obecné byty 
5.) Dotácie na podporu aktivít a projektov z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Lamač 
6.) Rôzne 
7.) Záver 
 
 
K bodu 1.) Otvorenie 
 
Predsedníčka komisie Ing. Veronika Hagovská privítala prítomných členov komisie a otvorila 
zasadnutie.  
 
K bodu 2.) Sumarizácia rozpracovaných úloh  
 
V rámci tohto bodu komisia diskutovala na tému využívania poskytnutých jednorazových 
finančných príspevkov v núdzi. Tajomníčka komisie informovala, že žiadatelia spravidla dokladujú 
v rámci svojej žiadosti už uhradené mimoriadne výdavky (ak žiadajú o príspevok práve kvôli tejto 
skutočnosti) a v prípadoch, ak existuje pochybnosť, či žiadateľ využije príspevok účelne (napr. 
keď sa jedná o závislú osobu), môže komisia odporučiť viazanie príspevku na konkrétny účel. 
Komisia sa na záver uzniesla, aby si v prípade účelovo viazaných príspevkov, referát sociálnych 
vecí vždy vyžiadal aj následné zdokladovanie účelu, na ktorý bol príspevok poskytnutý. 
 
K bodu 3.) Jednorazové finančné príspevky v núdzi 
 
Komisia prerokovala 3 žiadosti o poskytnutie jednorazového finančného príspevku (ďalej len 
„JFP“) podané v mesiacoch február až apríl 2025. Tajomníčka komisie informovala, že 
z celkového rozpočtu na rok 2025 vo výške 3 500,- Eur bola ku dňu zasadnutia komisie 
poskytnutá na účely JFP suma 500,- Eur. 
 
Stanovisko komisie: 
Komisia sociálnych vecí a komunitného rozvoja odporúča starostovi priznať 2 žiadateľom 
príspevky v celkovej sume 373,- Eur. Jednu žiadosť komisia odporúča zamietnuť. 
 
prítomní: 5    
za: 5   
proti: 0  
zdržal sa: 0   
nehlasoval: 0 
 
 



K bodu 4.) Žiadosti o predĺženie nájomných zmlúv na obecné byty 
 
Komisia prerokovala 4 žiadosti o predĺženie nájomných zmlúv na obecné byty.  
 
Stanovisko komisie: 
 
A. Komisia sociálnych vecí a komunitného rozvoja odporúča starostovi predĺžiť nájom 

obecného bytu č. 14, nachádzajúceho sa v bytovom dome na Studenohorskej ulici č. 8, súp. 
č. 2070, parc. č. 476, k. ú. Lamač, LV č. 2164 o celkovej výmere 67,5 m² žiadateľke Zdenke 
Boskovičovej o jeden rok v kategórii „dostupné bývanie“ a uzavrieť s ňou nájomnú 
zmluvu. Zároveň komisia odporúča, aby so žiadateľkou prebehla komunikácia ohľadom 
riešenia jej bytovej situácie v prípade ďalšieho nepredĺženia nájomnej zmluvy. Zároveň 
odporúča, aby sa žiadateľka obrátila na svojho zamestnávateľa ohľadom poskytnutia 
služobného bývania. 

 
B. Komisia sociálnych vecí a komunitného rozvoja odporúča starostovi predĺžiť nájom 

obecného bytu č. 9 , nachádzajúceho sa v bytovom dome na Studenohorskej ulici č. 4, súp. 
č. 2069, parc. č. 479, k. ú. Lamač, LV č. 1959 o celkovej výmere 56,3 m² žiadateľke Dane 
Smolinskej po dobu trvania pracovného pomeru v MČ Lamač v kategórii „byty pre 
profesie zabezpečujúce služby vo verejnom záujme“ a uzavrieť s ňou nájomnú zmluvu. 

 
C. Komisia sociálnych vecí a komunitného rozvoja odporúča starostovi predĺžiť nájom 

obecného bytu č. 8 , nachádzajúceho sa v bytovom dome na Studenohorskej ulici č. 61, súp. 
č. 2086, parc. č. 538, k. ú. Lamač, LV č. 2201 o celkovej výmere 41,34 m² žiadateľke Ivete 
Bilčíkovej o dva roky v kategórii „dostupné bývanie“ a uzavrieť s ňou nájomnú zmluvu. 

 
D. Komisia sociálnych vecí a komunitného rozvoja odporúča starostovi predĺžiť nájom 

obecného bytu č. 14, nachádzajúceho sa v bytovom dome na Studenohorskej ulici č. 11, súp. 
č. 2059, parc. č. 448-449, k. ú. Lamač, LV č. 2124 o celkovej výmere 41,34 m² žiadateľke 
Eve Kušpálovej o dva roky v kategórii „dostupné bývanie“ a uzavrieť s ňou nájomnú 
zmluvu. V prípade, ak bude možné žiadateľke prideliť iný byt v kategórii „byty pre profesie 
zabezpečujúce služby vo verejnom záujme“, komisia odporúča uzavrieť so žiadateľkou 
nájomnú zmluvu po dobu trvania pracovného pomeru v ZŠ Lamač. 

 
prítomní: 6    
za: 6   
proti: 0  
zdržal sa: 0   
nehlasoval: 0 
 
 
K bodu 5.) Dotácie na podporu aktivít a projektov z rozpočtu mestskej časti Bratislava-
Lamač 
 
Členom komisie bolo predložených 13 žiadostí o dotácie na rok 2025. Predsedníčka komisie 
vyzvala prítomných členov komisie, aby jednotlivé žiadosti obodovali prostredníctvom jednotných 
hodnotiacich kritérií, pričom minimálny počet bodov na poskytnutie dotácie je 70. 
 
Stanovisko komisie: 
 
Komisia sociálnych vecí a komunitného rozvoja sa zhodla na nasledovnom ohodnotení žiadostí: 
 
„Ambrello, OZ“ – 30 b. 
B-S 13/Stoh – 70 b. 
Futbalový klub Lamač – 80 b. 
inmenu.eu s.r.o. – 0 b. 
MO JDS BA-Lamač – 80 b. 
Lamač v pohybe – 80 b. 
Hokejový klub Lamač – 80 b. 
Atletika JOJO Lamač – 90 b. 



Miest. odboč. ZVV č. 18 Lamač – 20 b. 
Balletpoint, o.z. – 75 b. 
Iniciatíva rodičov Lamača – 45 b. 
 
prítomní: 6    
za: 6   
proti: 0  
zdržal sa: 0   
nehlasoval: 0 
 
Priestor pre rozvoj – 90 b. 
Intervenčné centrum DOMINO – 75 b. 
 
prítomní: 6    
za: 5   
proti: 0  
zdržal sa: 0   
nehlasoval: 1 
 
 
K bodu 6.) Rôzne 
 
Do tohto bodu neboli zaradené žiadne témy. 
 
K bodu 7.) Záver 
 
Predsedníčka komisie na záver poďakovala členom komisie za účasť a ukončila zasadnutie. 
 
 
 
 
Odporúčania komisie vyplývajúce pre starostu mestskej časti a miestny úrad: 
 
1. Odpovedať žiadateľom o JFP v núdzi. 
2. Uzavrieť nájomné zmluvy a komunikovať so žiadateľmi v zmysle odporúčania komisie. 

 
 

 
 
 
 
         Ing. Veronika Hagovská v. r.  
                                                                     predsedníčka komisie 
 
 
V Bratislave, dňa 29.04.2025 
                                                                           
Zapísala : Tamara Filadelfiová, tajomníčka komisie                


